
U Višnjici održana svečanost otvorenja novoobnovljenog Vatrogasnog 

doma 
3.5.2025. 

 

 

Članovi Dobrovoljnog vatrogasnog društva Višnjica dobili su novoobnovljeni 

Vatrogasni dom, odnosno modernu zgradu, energetski učinkovitu, s uređenom 

fasadom, novim krovištem i novom stolarijom te unutarnjim uređenjem. Na krovu 

doma su instalirani i solarni paneli, a objekt ima i dizalice topline te punjač za 

električna vozila. 

 

Povodom završetka radova i obnove doma, ispred Vatrogasnog doma u Donjoj 

Višnjici održana je prigodna svečanost kojoj su nazočili gradonačelnik Grada 

Lepoglave Marijan Škvarić, župan Varaždinske županije Anđelko Stričak, 

predsjednik Gradskog vijeća Grada Lepoglave Robert Dukarić, predsjednik 

Vatrogasne zajednice Varaždinske županije Nedeljko Vukalović, načelnik Općine 

Klenovnik Mladen Blaško te mnogi drugi. 

 



Zadovoljstvo obnovom doma iskazao je predsjednik DVD-a Višnjica Stjepan 

Križanec. 

 

- U početku smo ga mi vatrogasci gradili sami, većinom uz potporu dobročinitelja koji 

su prepoznali naš entuzijazam i trud. Naše je napore prepoznao i Grad Lepoglava 

bez čije podrške ne bi mogli krenuti u projekt energetske obnove Vatrogasnog doma. 

U suradnji s Gradom, legalizirali smo izgrađeno te pripremili sve potrebno za prijavu 

projekta na natječaj kroz koji smo ostvarili bespovratnih 222.670 eura. Riječ je o 

bespovratnim sredstvima Europske unije iz Mehanizma za oporavak i otpornost za 

energetsku obnovu zgrada javnog sektora. Ukupna vrijednost projekta bila je 

533.569 eura, od čega je naš udio iznosio 310.890 eura, a osiguran je kroz kredit 

koji je podignut u suradnji s Gradom Lepoglavom koji će financirati njegovu otplatu – 

rekao je Stjepan Križanec. 

 

Gradonačelnik Grada Lepoglave Marijan Škvarić nije krio ponos još jednim 

provedenim projektom koji će služiti na korist svim članovima DVD-a Višnjica. 

 

- Društveni segment je najbitniji i vrjedniji od onog materijalnog. Treba pomoći 

ljudima, treba im omogućiti da provode one sadržaje koji nisu namijenjeni samo 

specifično njima, već i cijelom našem gradu.  

 

 Vatrogasci zaslužuju posebnu zahvalnost za ono što rade, a to su zaštita ljudi i 

njihove imovine, na principu dragovoljstva i volonterizma. To je ono što netko može 

imati u svom srcu, u svojoj osobnosti, a vatrogasci to imaju. 

 

 U razgovoru s vatrogascima zaključili smo da nam treba prostor, odnosno dom u 

kojem će vatrogasci imati svoju opremu, gdje će se moći družiti, stjecati i razvijati 

svoje vještine i znanja. Krenuli smo u taj projekt jer je u ono vrijeme Ministarstvo 

graditeljstva imalo program gdje se moglo investirati za javne potrebe i rješavanje 

energetske učinkovitosti. Nažalost, došla je korona i dvije-tri godine nije bilo 

projekata, ali mi smo bili spremni onog prvog trenutka kada je natječaj bio otvoren. 

Kriteriji su se tako drastično promijenili da smo morali brzo preprojektirati stvari, ali 

uspjeli smo se prilagoditi natječaju, javili smo se i sredstva su nam odobrena. 



Zahvaljujem Vladi Republike Hrvatske što je prepoznala ovaj projekt, ali tu su, 

naravno i sredstva iz NPOO-a i mi smo se u tom dijelu priključili. 

 

 Ovim smo projektom dobili još jednu ljepoticu na ovim lijepim zelenim bregima – uz 

prekrasnu bijelu crkvu, imamo lijepi, bijeli dom za vatrogasce – rekao je 

gradonačelnik Škvarić. 

 

Čestitke je uputio i župan Anđelko Stričak. 

 

- Ovaj objekt neće koristiti samo vatrogasci za svoje potrebe, nego i svi oni koji ovdje 

žive, kao i druge udruge. Koliko mi je poznato, ovdje djeluje sedam udruga, tako da 

možemo reći da je njima sve pokriveno. Svatko tko ovdje živi može naći neku nišu, 

neki hobi koji voli, u kojem može uživati u slobodno vrijeme i time se baviti.  

 

 Sve ono što čini ovaj kraj zanimljivim, lijepim bogatim, sve što je stvorio čovjek treba 

ostati očuvano za buduće generacije. U ovom mandatu sam desetak puta proglasio 

elementarne nepogode i tada se uvidjelo koliko su nam vatrogasci važni, jer upravo 

oni tada izlaze prvi na teren. Pomažu unesrećenima, štite njihovu imovinu, a sve to 

zahvaljujući velikoj empatiji prema drugima i požrtvovnosti koju posjeduju. Stoga im 

kao društvo trebamo biti zahvalni na svemu što čine kako bi bili što sigurniji i 

prosperitetniji - rekao je župan Stričak. 

 

Svečanost otvorenja uveličali su članovi Kuburaškog društva, „Prva kubura Višnjica“, 

a novoobnovljeni Vatrogasni dom blagoslovio je velečasni Vlado Borak, župnik župe 

Pohođenja BDM Višnjica. 















  

 

 


